

Menighedsrådsmøde

Nordborg Kirke

Dato: 19.02. 2025 i Sognegården

Deltagere: Per Østergaard, Lisbeth Simonsen, Børge Movild, Karl Ejner Pedersen, Eva Sarsgaard, Jette Andersen Thomsen, Susanne Mai , Lisbeth Larsen, Lone Schultz, Anne Marie P., **Suppleanter** Johannes Schiel, Margrethe Kroglund

Gæster: Stine Möglich Mathiassen

Afbud:Sophie- Lønne R.H.

DAGSORDEN	BESLUTNINGSPROTOKOL
Punkt 0: godkendelse og underskrift af dagsorden	Godkendt
Punkt 1: Fortsat arbejde med Nordborg Kirkes Årshjul (se også input fra Sophie)	Aktivitetsudvalg udarbejder en liste med eksisterende/ tilbagevendende aktiviteter til den 8/4. Derefter arbejdes der videre med at danne et overblik.
Punkt 2: Forslag fra Oksbøl om at gå sammen om Ny hjemmeside (og evt. kalender), da hjemmesiden trænger til fornyelse og da vi mister Claus Jørgen som hjælper i den opgave. Se Oles oplysninger om økonomi og muligheder!	De økonomiske aspekter skal vendes med Oksbøl menighedsråd. Nordborg menighedsråd peger på Churchdesk.
Punkt 3: Drøftelse og beslutning om fælles markering af Kirkeruterne på Nordals, hvor kort er lagt frem alle	Vandring fra Nordborg med retning Oksbøl start 8/5 kl. 18:30

steder. Forslag om at gå "vores del af ruten" 08.05.2025 evt. i samarbejde med Oksbøl.	
Punkt 4: Opfordring til at drøfte eget behov for at få konsulentbesøg i Nordborg 22.04. og 23.04.	Syn af bygninger. Evt. 7/4 kl 13:00
Punkt 5: Kommentar til og godkendelse af Det afsluttede Renoveringsregnskab for Nordborg Kirke 1.1.2024 – 1.5.2024	Er regnskabet afsluttet?
Punkt 6: Forespørgsel om Nordborg Kirke vil lægge "hus" til en Koncert med overskriften "80 år for markering af MENNESKER PÅ FLUGT". Det kræver et flygel, men arrangeres af forening.	Der takkes nej til arrangementet
Punkt 7: Meddelelser fra: præsterne, kasserer, kontaktperson, kirkevæрге	A: Kasserer: Varmespild? I præstegård. B: Honorar til menighedsrådsmedlemmer. Fortsætter efter samme retningslinjer som førhen. C: Vikaraflønning. Møde på mandag den 24/2-25 afventes D: Kirketjener udstyres med arbejdstøj efter gældende regler
Punkt 8: Fornyet forespørgsel til konfirmandbillede fra pastor Lene Johansens tid. Forslag til hvordan vi evt. kan komme et stykke videre!	Opsøgende arbejde fortsættes
Punkt 9: Forslag om at tage vores store kirkegård på som et punkt i foråret og i fællesskab gennemgå de forskellige ønsker om gravform nu og fremad. Og i den forbindelse søge en ny plan bragt til veje.	
Punkt 10: Eventuelt	A: Godkendt

<p>A: Blomsterbinderkursus 2-3 kurser om året ønskes, på skift mellem de tre kirker. B: GT-fordeling Nordborg/Oksbøl C: Sommerudflugt D: Ny dato for menighedsmøde</p>	<p>B: Ole prøver at få nedskrevet de uskrevne regler vedr. fordeling af gudstjenester omk. højtider C: Jette og Per kommer med forslag D: Menighedsmøde den 3/6-2025</p>
<p>Overført fra sidste møde P-1B: Skal Kirkebladet have et andet navn P-7: Til drøftelse ønskes gammel vedtagelse om at kirkekassen betaler for menighedsrådets medlemmer, når der er billetpriser på deltagelse i arrangementer ved egne og andre sognes arrangementer. P-9: Dato og tidspunkt for forårets MR møder i Nordborg</p>	<p>P-1B: MR beder redaktionen komme med forslag til nyt navn P-7: Konsensus ikke opnået P-9: Hver 3. tirsdag i måneden kl. 13:30, med forbehold fra Susanne.</p>

Referent: Ole V. Nielsky

<p>Underskrifter:</p> <p>Jette Andersen Thomsen</p> <p>Per Østergaard</p> <p>Karl Ejner Pedersen</p> <p>Lisbeth Larsen</p>	<p>Susanne Mai</p> <p>Eva Sarsgaard</p> <p>Lisbeth Simonsen</p>
--	---

	Børge Movild
	Sophie-Lønne Reil Hundebøll